
Zápis z jednání komise životního prostředí 
ze dne 13. 11. 2013 

 

Přítomni: Votava, Veselá, Beran, Reehová, Plašil 

Omluveni: Voženílková, Mikulka – konzultace mailem (pracovně mimo Roztoky) 

Hosté: Reváková, Sládek, Zeman 

 

Zahájení jednání: 17:30 hod 

Konec jednání:     19:30 hod 

 

Program: 

1. Informace ke školnímu náměstí - voják 

Členové komise byli seznámeni s průběhem prací na Školním náměstí a se stavem 

projektu „Obytný soubor Roztoky“ v Nádražní ulici. 

 

2. Projednávání návrhu radního pana Tomáše Pařízka – nový způsob třídění odpadu v 

Roztokách (RM 9. 10. 2013) 

Pozvání na jednání komise přijal ředitel TS pan Sládek. Seznámil členy se současným 

stavem třídění odpadu, včetně nákladů a zisků systému. Vzhledem k tomu, že 

předkladatel návrhu pan Pařízek nemohl být z pracovních důvodů na jednání komise 

přítomen, dohodli se členové KŽP, že konečné stanovisko k návrhu zaujmou na svém 

dalším jednání, až po vyslechnutí názoru pana Pařízka. 

 

3. Územní plán 

Členové komise byli seznámeni s posunutím termínu, do kterého je nutné zpracovat 

územní plán města. 

 

 

 

Zapsal:    Ladislav Zeman    v.r. 


